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Bezprzewodowy internet w całej gminie, za darmo? Tego chce wójt Dębowca Tomasz Branny. Jesteśmy niewielką
miejscowością, co nie oznacza, że nasi mieszkańcy są gorsi. A tak traktuje nas Telekomunikacja Polska –
mówi wójt. Podłączenie do globalnej sieci w Dębowcu graniczy z cudem – bo jak odpowiada TEPSA – nie ma
możliwości technicznych... 
Skoro nie na kablu to bezprzewodowo – zapowiada wójt. W samym centrum już można za darmo łączyć się z
internetem 

POSŁUCHAJ

Ale na tym gmina nie chce poprzestawać. Złożyliśmy już wniosek do subregionalnego programu rozwoju i czekamy
na decyzję o dofinansowaniu projektu – mówi wójt. 

POSŁUCHAJ

O podobnej inwestycji myślą także w Cieszynie. Tutaj, podobnie jak w Dębowcu, działa darmowy internet na rynku.
Chcemy jednak, aby przy większych urzędach czy szkołach w promieniu kilkuset metrów działa bezprzewodowy
internet – mówi nam burmistrz Cieszyna Bogdan Ficek. 

POSŁUCHAJ

Jednak jak dodaje Ficek – decyzje o dofinansowaniu z subregionalnego programu rozwoju nie należy oczekiwać
wcześniej niż na przełomie roku.

Jan Bacza

FOTO

Za darmo i w całej gminie - takiego internetu chce wójt Dębowca - Tomasz Branny.
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